
'FtADA GrrilNY
w Clómie

_ 26-00SGÓBNO pRoToKoŁ NrDU2011

z obrad sesji Rady Górno odbyĘch w dniu 1.1 sierpnia 2011 roku w lokalu
flrzędu Gminy w Górnie.

Sesję rozpoczęto o godz.10.00 zakończono o godz. 16.30.

Lista obęcności radnych na sesji w zŃączeniu do protokołu,
V/ sesji ponadto udzińwzięli:
l.Pan Przemysław Łysak - Wójt Gminy
Z.Pan Paweł Marwicki - Wicewojt Gminy
3.Pan Henryk Opaliński -Skarbnik Gminy
4.Pan Marcin Rosegnal - przedstawiciel Firmy MGGP S.A.
oraz kierownicy referatow i jednostek organizacyjnych UG i sohysi wgzńączonej
listy, jak rowniez mieszkańcy m. Leszczyny i Górno.

\- Projekt porządku obrad sesji:

1.Otwarcie sesji i stwięrdzenie jej wazności.
Z.Przyjecie porządku obrad sesji.
3 .Przyj ecie protokołu z poprzedniej sesji.
4.Uchwalenie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy Gorno -
miejscowości Gorno.
5.Uchwalenie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miejscowości
Leszczyny.
§.Uchwalenie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miejscowoŚci
Krajno Pierwsze,
?.Podjęcie uchwał w następujących sprawach:
Ll zmian w bu&źecie gminy na 2011 rok,
2/ wprowadzenia zrrriany do uchwĄ w sprawie wieloletniej prognozy finansowej,

\, 3l zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania /

przestrzennego m. Bęczkow,
4l zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego m. Górno - Parcele,
5l powołania zespofu ds. zaopiniowania kandydatów na ławnikow,
6/ ustalenia czynszu za lokale uzytkowe na terenie Gminy Górno,
7l vzupeŁnienia Statutu Gminy Górno,
8l realizacji zadania polegającego na zapewnieniu transportu i opieki nad deiećmi
niepehrosprawnymi w czasie przewozt} na trasie dom - szkoła - dom,

91 \okalizacji przystankow dla przewozu M-Bus w m. Krajno Parcele, Krajno Drugie

i Krajno Pierwsze.
8.Informacja Wojta z dzińalności w okresie międzysesyjnym.
9.Interpelacje, wolne wnioski.
1 0.Odpowiedzi na interpelacje.

Y,



Przebieg obrad sesji:

Ad.1. Dziewiątą sesję Rady Gminy otworzył i przewodniczył obradom pan Grzegorz

Skiba - przewodniczący Rady Gminy, ktory stwierdził , że w sesji bierze udziń 12

radnych-* Rada Gminy jest władna do podejmowania uchwał.

Ad.2. Do pĄektu porządku obrad sesji zgłoszono wnioski:

1/ pan wo3t Ó**v zgłosił wniosek o wprowadzenie dodatkowych uchwał na

początku sesji w sprawach: - odwołania Skarbnika Gminy pana Henryka

bpaliŁski*gó i powołania Skarbnika Gminy na ktorego proponuje dotychczasową

"^tęp.ę 
,t aru11it a paniąHalinę Cedzyńskądo pĄektu porządku obrad sesji.

2l panWicewojt Gminy zgłosił wniosek o wycofanie z projektu porządku obrad z

pktu 7 ppkt.g podjęcia uchwały w sprawie lokalizacji przystankow dla Przewozu
M_B,rr * m Kralno Parcele, Drugie i Pierwsze i przeniesienie tego Punktu na

następną sesję.
ran pire*odrri.rą.y Rady Gminy poddał pod głosowanie wlz wnioski,

t. nada Gminy * gloro*uoiu 12 za jednogłośnię przyjęła wniosek Wójta o

wprowadzenlu aoJattowych uchwał jako pkt 4 i 5 do porządku obrad sesji i
przesunięcie o dwa kolejnych punktow porządku obrad,

). Ruou Gminy w głosowaniu 12 za jednogłośnie przyjęła wniosek zgtoszony PrzęZ

Wicewójta.
Całość iorządk, obrad sesji wraz zwlw wnioskami Rada Gminy ptzyjęła

jednogłośnię 12 za,

Ad.3. Protokół z poprzedniej sesji Radni przyjęli jednogłośnie 12 za,

Ad.4. odwołanie Skarbnika Gminy - Pan WÓjt poinformował, Że zgadnie z ustawą o

samorządzie gminnym na wniosek wójta do kompetencji Rady należy odwoĘwanie i

powoływaniJskarbnitu C*iny, zgodnie z tym zapisem ńożył wniosek o odwołarrie

Skarbnika Gminy pana Henryka Opalińskiego i powołanię na skarbnika GminY

dot}chczaro*. gl zastępcę panią Halinę Cedzńską. Wniosek uzasadnił głownie

wynikami ostńiej końroliRlo, w wyniku ktorych zostało skierowane kilka

,u*iudo,oień do ńecznika Dyscypliny Finansow publicmych o cąmach

stanowiących naruszenie dyscypliny finansów publicznych, nadmienił, ze jest to

jego decy Źiu, ulvymog ustawy o samorządzie gminnym jest tal<l, że odwołanie to

musi przegłosować Rada Gminy, o co prosi ze swej strony.
projekt uc-hwaĘ w sprawie odwołania Skarbnika Gminy Gorno Przedstawił Pan

Gtzegarz Skiba.
Rada Gminy w głosowaniu 11 zai 7 wstrzymującym podjęła w/w uchwałę,



-Uchwała Nr IX6li2011 w zńączentu,

Ad.5. Projekt uchwaĘ w sprawie powołania Skarbnika Gminy przedstawił pan

Grzegorz Skiba przewodniczący Rady Gminy.
Rada Gminy w głosowaniu 1l zai 1 głosie przeciw podjęła w/w uchwałę.

Uchwała Nr IXl62l2011 w zalączennl.

Ad.6, Uchwalenie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego m. Gorno
panlerzy Kaczrnarczyk insp. ds. budownictwa UG poinformował, że p|an ten bYł

czterokrotnie wykładarry do publicznej wiadomości, w wyniku wyłozeń ńożonYch 64

uwagi dotyczyły głownie przebiegu d.og, dodatkowych przekształcęń na terenY

budowlane, uwagi te nie zostĄ rozpafrzonę przęz Wojta Gminy ze względow
przede wszystkim na niezgodność ze studium.
pan Jan Suwała pełnomocnikZarządaKcK Sp. z o.o. poinformował, ze chodzi o
powiększęnie teienow wydobywania kruszywa dla Kopalni Jozefka, obecne ńaża
wystarczą jeszczena rok czasu. By uruchomić nowę złoża,fole B" musząuzYskaĆ

kóncesję ni wydobywanie z tego pola, a by uzyskać koncesję musi być uchwalony
plan zigospodarowania m. Górno w zwią7ku ztymprosi o jego uchwalenie, wniosek

Ó por".r"enie terenów złozony był 5 lat temu. Jeśli chodzi o samąKoPalnię -

za-trudnia 70 osób ztega większość to mieszkańcy Gminy . Do Gminy
odprowadzamy podatki i opłatę eksploatacyjna, w roku ubiegłym do budzetu gminY

odprowadzono Ńotę 700 tys zł. Jęśli zostanie uruchomione pole B zwiększy się

rowniez zatrudnienię do 100 osob, zwiększą się równiez dochody Gminy do 1 mln zł

rocznie, z drugiej strony zdaje sobie sprawę także, że będą szkody i jest to uciązenie

dla okolicznych pol, a powstałe szkody starają się rekompensować.
pani radna Janini Rubak- pochwala dzińaniaze strony kopalni zwiększy się

zatrudnienie, jest za uchwaleniem planu zagospodarowania GÓrna, ale mieszkańców

niepokoi fakt, ze sąbardzo silne wsffząsy przy wystrzałach, które powodują

pęknięcia budynków, ta uwagę przekanlje od mieszkańcow Gorna.
pan Marian Grzegolec Sołtys sołectwa Górno - stwierdzLł, że do niego jako sohYsa

codziennie sązgłaszane uwagi dotyczące zarówno strzałow jak rowniez strasznego

zapylenia , złożrył skargę do dyrekcji, ale bez echa, ludzie nie dostają zadnYch

odiz]<odowań, ostatnió nawet popękaĘ ściany w budyŃu remizy OSĘ on wnioskuje

o powołanie komisji i sprawdzęnie szkod na miejscu, a zapylenie jest straszne.
pin,Tomasz Grochowina przedstawiciel KOSD poinformował, ze on nie miał

zadnyclr uw ag zgło szony ch pr zez mi e s zkańc ów, j e st o dp owie dzi alnY za str zńY,

strzeiają ,u*r".iuk samo, prace te prowadzi firma do tego Powołana, rozliczani są z

kazdego strzału, śrzaĘ sąwykonywane zgodnię z wszelkimi procedurami, one nie

*y."ąa"ujążadnej szkody dla budynkow, mająna to dokumenty, zgodnle z
*rt ot.jąbo * iiaczejfirma ma zabieranąkoncesję,a jeśli sąuwagi to nalezY je

kierować do dyrekcji KOSD w Kielcach i na pewno będąrozpafizone ptzez osobY

odpowiedzialne.
pan nłarian Gała - mieszf<aniec Górna poinformował, ze 100 mięszkańcow dostało

r



odszkodowania, jest to rowniez zasługą pozostało jeszcze około 30 osob zglaszŃ a

wykup działek dó pre"es a alebezskutku i prosi wojta o dalsze pilotowanie tej

Sprawy.
Pan Wojt nadmienił, żetonie jest w jego gestii, sprawę należy bezpośrednio

kierować do dyrekcji kopalni, jeśli cńodzi o samąkopalnię to w tej chwili kończą się

1uż ńoża, goriJo"efka iebrń,kopie się głębiej i byó moze to jest przyczyną tych

uciązeń, kopalnia by dalej mogła funkcjonowaó należy tereny poszerzyć w kieruŃu

tasu, będrie się rozwijała u * tY* przypadku mamy nadzieję, że nasi mieszkńcy

będą mieli zatrudnięnie.
pan ia, Suwała na zakończenie nadmienił, że po uchwaleniu Planu częŚĆ

wykorzystana to|ami będzie rekultywowana i,3lesiona, nadmienił, ze jeśli chodzi w

ogole o szkody tó na terónie kżdej kopalni takie;zkody powstają/szkody zgłaszarle

ńześniej ptzezpana sołtysa/, na tę okoliczność firma jest ubezPieczona i jeŚli

szkoda ułarie 
"jło*rorru 

bezpośrednio do kierownika koPalni , jest Podstawa do

uzyskani a odszkodowania z godnie z obowiązuj ącymi procedurami,
pń Grregorz Skibu pr".*oór iczący Rady Gminy nadmięnił, że plan ten uzgadniany

jest od 8 ńt, wykładany był dla zaintęresowanych zgodnie z procedurami, kopalnia
"czeka juz5 lat, my mamy zapewnienie o powiększęniu dochodów dla gminy, które w

częścimogąbyó wykorzystane dla tej miejscowości, jak rownież zatrudnięnie

miószkńców , prosi by Rada Gminy dziś uchwaliła ten plan.

Projekt uchwĄ w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania

przestrzennego Gminy Gorno ,,Górno" przedstawił pan Grzegorz Skiba,

iąada Gminy w głosowaniu 1 1 za i 2 wstrzymujących podjęła w/w uchwałę,

Uchwała Nr I}#63/2011 w załączeniu.

w trakcie obrad sesji przybył pan zbigniew pacelt poseł na sejm Rp ,

przewodn iczący s.i*b*.j komisji Sportu, tt9q_*rę czył na ręce prezesa GKS pana

Mozd:żonk a ZŁkońpletow strojow sportowych dla zawodnikow GKS Górno, zyczył

piłkarzom sŃcesów w klasie A rozgrywek piłkarskich w regionie, nadmienił' Że on

iez był sportowcem medalista olimpiad w Meksyku w ptywaniu i]ylonachium w

biegich, Za dar podziękowali przewodniczący Rady Gminy pan Grzegorz Skiba,

wojl Przemysław Łysak i pan prezes Możd:żonek,

Ad.7, Plan zagospodarowania miejscowości Leszczyny - pan lerzy Kaczmarczyk

poinformo*uŁ ze w roku 2005 rozpoczęto prace nad planami, wszystkie zgłaszane

..*ug zostały uchwalone w studium w roku 20a? , plan ten był cźerokrotnie

wykiadany do wglądu dla mieszkńców, uwagi były składarre jednak nie wszystkie

"ortułv 
uwzglęŃone nie rozstrzygnięte zostały 46 uwagi l zńnr 2 w materiałach/

przezwojta-większość z nich była niezgodna ze studium.

buo p.".*odniczący Rady Gmrny zapytal,czy proponowana lokalizacja stacji pal,*

tereny usługowe t.r"."yrry Skał; pń xoare wojewodzkiej / obok niecki i rzękl

nie bódzie iolidowaó zpriepisami-ochrony środowiska, czy jest zasadnym by tam

4
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pan Tomasz Oberc projektant stwierdził, ze jest dopuszczenie do takich usług.

Pan radny StanisławAnioł prosi radnych by dziś nie uchwalać planu

zagospodarowania dla m. leszczyny, jest delegacja miesz,kńcow w tej sPrawie, dla

wiÓlu osób uchwa]enie w takiej treści to jest zabranie majątku dla niektorych

mieszkńcow jaki posiadają opracowanybezkonsultacji z nimi, robiony odgórnie i
I<r zyw dzący tych ludzi.
pan Wojt Gminy nadmienił, ze niektóre wnioski zostĄ odrzuconeprz;ęz
poprzedniego wojta,terazon jako wojt przedstawia plan do uchwalenia,

,,l.t o."yrtrrym UĆOzle jego odrzucenie bo trzeba będzie zaczynać całąprocedurę od

początku, w części mozemy zmienić naleĘ się zastanowić, nad zgłoszonYmi

uwagami poddać pod głosowanie Ęlko zmiany tak jak było zplanem Krajna

Zagórze.
pani Maria Nowakowska mieszkankazLęszczyn wnioskuje o odrzucenie w częŚci

planu od kościoła w kierunku hotęli strona pofudniowa, ona posiada 4 działki
budowlanę,41mszeą zgodnie z §m planem clrcąpństwo zńraójej 3 działki w 1 i 2

sfrefie zabudowy, ptócztego wydzielona droga w poprzek. Sprzedano grunt obok bez

drogi dojazdowej, aterazwłaśnie przęzjej działkę ma być dojazd do tych gruntoą
onńobii tego nie życzy. Odwoływali się od tych wniosków, ale władze byĘ głuche,

proszono o zebranie wiejskie z projektantem, tez nie, byĘ obwieszczeniatak mowił
parrKaczmarcą,k,ale nie wszyscy je czytają. Zapytałaczy ktoś ma pra\ilo odrolnic
jej własność grunt _ chyba nie, czy jest prawo o naruszeniu prywatnej własnoŚci
-ziplłŃa.proŚi 

Radę by ronvazyć sprawę drogi tzw supernaty od hoteli pociągnąó ją

oaiÓ3, ludzie chcą oddaó po parę metrów swoich gruntow na drogę., by nie narażaĆ

Urzędu na dalsze straty, po co uchwalać dziś riężyciowy plan i nie krzYwdziĆ ludzi

w ten sposob.
pani Bysiak Stefania rownież nie zgadza się z tym projektem planu składała wnioski
przy kazdym wyłozeniu planu, ale zostaĘ negatywnie rozpatrzone, chodzi o to ze

wzdłaż cńej działki o szer. 20 m zabtanejest 3 m na poszerzenie drogi gdY Po
druglej stronie jest 15 właścicieli.
parrJerry Kacimarczyk łvyjaśnił, że jest to droga gminna gruntowa Projekt zakłada

jej poszerzenie po obu stronach, a pań zgtraszEąc swoja uwagę chce by była tylko
poszerzona po jednej sffonie.
bani Joannirupis nie *yr-azgody na planowana drogę wzdhlZ całej jej dztałki,

która obęcnie ma 1ż,5 szerokości i jest zaplanowana do przekształcenia na nieuzYtki

rolne, ona juz mazłożony wniosek o wydanie warunków zabudowy mieszkaniowej,

postępowanie w tej chwili zostało zawieszone ze względu na ten plan. Nadmienia, że
jest tó jedyny grunt ktory posiadają wcześniej oddali ztego gruntu 3,5m na drogę

gminną tęraznależńoby poszerzyó drogę z drugiej strony.

run. same uwagi odnośnie przebiegu drog zgłosiły panie Kręzołek i Bugajska.
pan Marcin Rosógnal przedstawiciel firmy projektowej poinformował, że jeŚli Rada

przegłosuj. o*ugi plan pozostaje do poprawienia, ale jeśli nie będą zgodności ze

itudium również-musi byó poprawka do niego, by powstaĘ nowe terenY budowlane

musząbyó zapewnione ciągi komunikacyjne, wydzielone drogi, jeśli nie to nadzÓr



budowlany uchyli taki plan. Odnośnie informacji dla mieszkańców w sprawie
przygotowywania proj ektu planu wszelka procedura zostńa zachowan a zgodnie z

ustawąo planowaniu /chodzi o informacje dla mięszkańco#.
Pan Wojt nadmienił, ze jeśli nie będzie drog dojazdowych równiez nie będzie

terenow budowlanych, nie moze byó działek bez dojazdu, naleĘ równiez wziąć Pod
uwagę,nadmienił, ze sąwydzielone pasy zieleni ptzy zaprojektowanej drodze

ekspresowej, plan w kżdej chwili można zmienić, gmina Bieliny uchwaliła planY i
już robią do nich rtrńany, drog nikt nie wybuduje poki nie wykupi się grrrntow.
pan radny Emil Machul stwierdził, że zgłoszone dziśprzezmieszkańców wnioski są
zasadne, być moze zabrakło wywiadu środowiskowego przęzfirmę, dlatego też dziŚ

nie uchwalać tego planu, jeszczeraz dakJadnie zbadać uwagi.
pan Wojt stwierdził , że tafirma robi jednakowe plany dla 13 miejscowości od kilku
ładnych lat, pan 4lataprzyjmował te plany, dziś chce się przypochlebić
mieszkńcom, cofamy się, narazamy gminę na koszĘ, nigdy wszyscy nie będą

zadowoleni, a zmiany do planów mozna robić.
pan wiceprzewodni cząay Rady Gminy JanZielonka stwierdzlł, ze uwagi dziŚ

wnoszone wiążąsię ze zmianarownież studium nie tylko planu, jeśli się do tego

cofiriemy to blokujemy plan minimum na rok czasu, sąto równiez dodatkowe kosztY

dla gminy, blokada terenów budowlanych dla większości mieszkańcow Leszczyn,
prosi radnych o rozwagę.
Fu1pr".*odniczący Rady Gminy Grzegorz Skiba nadmienił, ze plany tworzy się od

20ai roku, w Bielinach było to '14 m-cy, sąto koszty jakie ponosi gmina, ale

wiadomym jest, ze tereny budowlarrę musząmieó zapewniony dojazd.
pan radny Stanisław Anioł nadmienił, że jeśli chodzi o informacje o zebraniach

wiejskich w Leszczynach wszystkie byĘ ogłaszane ptzezksiędza, a frekwencja na

zebianiach na 200 osób było 20 do 30 mieszkńcow takie było zainteresowanie.

Teraz jako radny zg}aszarvniosek o przegłosowanię załącznkanr 2 tj uwag nie

r ozstr zy gni ętyc h pr zęz Woj t a,

Pan przewodniczący poddał pod głosowanie dz wniosku.
Za wnioskiem głosowało 11 radnych przy 2 wstrzymujących.

Następnie radny pan StanisławAnioł zawnioskował o utrzymanię rozstrzygnięĆ wojta

za wyątkiem uwagi nr 23 dotyczącej planowanej drogi nr 1.KDD12,73, uwag nr 35,

39 , 40,47,48 w części drogi 1 .KDD8 i 3.KDW.6.
Rada Gminy w głosowaniu 12 za jednogłośnię przyjęła wlz wniosek_

Kolejny wniosek zgłoszony przęzradnego pana Stanisława Anioł to wniosek

dodatkówy złożony dziś na sesji na piśmie przęzpaniąMarię Stachura ktora nie

wyrńazgady naposzęrzenie drogi gminnej wzdłużjej działki nr 705_

Rada Gminy w głosowaniu 13 za jednogłośnie przylęładz wniosek.
projekt planu zagospodarowania przestrzennego m, Leszczyny będzie zmieniony o

wlz uwagi.

Ad.8. projekt miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego mleJscowoŚct



Krajno pierwsze przedstawił pan Jerzy Kaczmarczyk, który nadmienił, ze projekt ten

był omawiany na wspólnym posiedzeniu trzech Komisji Rady Gminy, projekt ten nie

uzyskał akceptacji romiŚji w zakresię teręnów przy drodze wojewodzkiej - wniosęk

o likwidacje ierenow usługowych na tereny pod budownictwo jednorodzinne.
pani Edyta Jaguś mieszkanka Krajna Pierwszego zapytaładlaczego po drugiej stronie

droE zaprojektowany terenu usługowe.
pan-przewodoi."ą.y Rady Gmrny Grzegorz Skiba poinformował, że nakomisjach

ĘĄi zaznaczane przęzprojektant ow, że na tym terenie istnieje juz zńudowa
jednorodzinna, połowa iego terenu ma wydane warunki zabudowy, natomiast

Ńsztahowanie tego terenu nie jest dobre na wykonywanie usług, w związku z tyn
jest propozycjaby tereny te przekształcic na budowlane,

runiua"y A"or"Ó3 Łakomieó zaprtał,czy ci mieszkańcy chcąrównież działki

budowlane.
Pan Wójt zanlacąlł, że tarnjest rownież jego dzińka,ktorąkupił, obok juz powstają

domy, jóst to teren po byłej zlewni, planowano tereny usługowe, a chciałbY takŻe jak

pozostali tereny budowlane.
irani sohys z krajna pierwszego cecylia krawczyk zgłaszawnioski: od pani Matysek

i parri Stępnik o przekształcęnie działek na budowlane - odp: brak w studium

wydzielenia takich teręnów i lokalizacja prrrrktu widokowego
pan przewodniczący zgłosił wniosek o podtrzymanie rozstrzygnięć wojta za

wyją*lem uwagi nr 9 i wprowadzenie dodatkowych zmian:

ti ńianaprzeznaczenia terenow 8.U.1, 6.U.1 i 2.U.1 na tereny zabudowy

mieszkaniowej,
2/ likwidacja jiogl o symbolu 1.KDD.3 w części działki od nr 338 do nr 307lI

/granica plarrrr/, drogi o symbolu 1.KDD.1, 1.KDD.2 i 2.KDW.Z .

Likwidacja linii zabudowy od tych drog
Rada Gminy w głosowarriu 13 za jednogłośnie przyjęła w/z wnioski,

Projekt planu zigospodarowania przesfizennego m. Krajno Pierwsze będzie

zmieniony o wlz uwagi.

Ad,10.1 . Zmiany w buóżecie gminy na2a|1 rok przedstawił pan Skarbnik GminY

Henryk opalińsi<i, który poinformował, ze do wersji pierwotnej projektu uchwaĘ
jaki Ótzymali radni, zwĘksza się dochody i wydatki buóżetowę na kwotę 92.699 zł

pool.*ui zwiększyła się iubwencja. W zrvią,zku zĘmi zmianami aktualizuje się

zŃącznki nr 3, ą i tt dó uchwały buóżetowej zgodnie zzaŁącznikami 3, 4 i 5 do

niniejszej uchwaĘ.
lrojekt uchwaĘ w sprawie zmian w bu&żęcie przedstawił pan Grzegorz Skiba.

Raóa Gminy wgłosowaniu 12 za jednogłośnie podjęła w7w uchwałę.

Uchwała Nr lł64120ll w załączeniu.

2l Zmianyw wieloletnie prognozie finansowej przedstawił pan Skarbnik GminY,

ktory nadmieni Ł, że w związku ze zmianami w bud:żecie na 201 1 rok muszą bYĆ

rowniez *p.o*udrone zmiany do prognozy. a /
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projekt uchwaĘ w sprawie zrnian w uchwalę w wieloletniej prognozie finansowej
gminy przedstawił pan Grzegorz Skiba.
Rada Gminy w glosowaniu 13 za jednogłośnie podjęła w/w uchwałę.

Uchwała Nr DV65/20l1 w załączeniu.

3/ Projekt uchwĄ w sprawie zmiany do uchwaĘ uchwalenia miejscowego plany

zagospodarowania przestrzennego m. Bęczków przedstawił pan Grzegatz Skiba.

ran lórzy Kaczmarczyk poinformował Radę, że zgodnie z uwagami Wojewody musi

byc zmiana zapisu & L4 chodzi o piaskownię ,"Bęczków" brak danych koncesji dla

terenów i obszarów górniczych.
Rada Gminy w głosowaniu 13 za jednogłośnie podjęła w/w uchwałę.

Uchwała Nr D#66l2011 w załączeniu.

4/ Projekt uchwaĘ w sprawie zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia
miejscowego planu zagospodarowania m. Gorno Parcele przedstawił pan Grzegorz
Skiba, ktory poinformował, ze tak jak w poprzędniej uchwale V/ojewodazalęciła
wprowadzenie zmiany,ńr § 3 ust.1 pkt 8 dopisać ,,tereny rolnicze",
Rada Gminy w głosowaniu 13 za jednogłośnie podjęła wiw uchwałę,

Uchwała Nr IX67l2011 w zŃączeniu.

5/ projekt uchwały w sprawie powołania zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na

ławnikow przedstawił pan Grzegorz Skiba,
pan Paweł Marwicki wicewójt Gminy poinformował, ze zgodnie z ustawą o ustroju

sądów powszechnych Rada Gminy wybiera zespoł do zaopiniowania kandydatÓw na

ławnikow do Sądu Rejonowego i Okręgowego w Kielcach -zespół opiniuje,

natomiast Rada Gminy w tajnpn głosowaniu wybiera ławnikow .

Pan przewodniczący zaproponował następuj ące osoby :

1.Pan Stanisław Anioł - wyraźa zgodę
Z.Pan Tadeusz Kmięć - wyraża zgodę
3.Pan Władysław Kowalczyk - wyrńazgodę
4.Pan Paweł Marwicki - vłyrńa zgodę
Rada Gminy w głosowarriu 12 zai ! wstrzymującym podjęła dw uchwałę.

Uchwała Nr DU68/201l w załączeniu.

6/ projekt uchwĄ w sprawię ustalenia cTqsz:v za lokale uzytkowe przedstawił pan

Grzegorz Skiba.
pan Wicewojt Gminy nadmienił, ze jest to także zalecenię z ostatniej kontroli RIO o

podjęciu takiej uchwały, w poprzednięj uchwale była wymieniona kwota 15 zł , Po
io21oo*uch i negocjacjach w sprawie wynajmu pomieszczeń dla TPSAi PocztY
polskiej bo o te instytucje chodzi ustalono kwotę niższąl} ń zaIm} i na taka kwotę

spisanesąumowy, w nvią,zku z powyzszymnńeży uaktualnić takZe uchwałę.



Rada Gminy w głosowaniu 12 za jednogłośnie podjęła w/w uchwałę,

Uchwała Nr IX/69/2011 w zŃączentu.

7l wprowadzenie zmian do zńącznika Nr 3 statutu Gminy przedstawił pan paweł

Marwicki, nadmien 1Ł, żew związku z reofganizacjąplacowek oświatowych

,,Zespołow SZkół" należy takze uaktualni ó zńącznik Nr 3 do Statutu Gminy _ Wykaz

j edno stek Or ganizacyjnych.
projekt uchwaĘ * spia*ie uzupełnienia statutu Gminy Gorno przedstawił pan

Grzegorz Skiba.
Rada Gminy w głosowarriu 13 za jednogłośnie podjęła wlw uchwałę.

Uchwała Nr DV70/2011 w załączeniu.

8l Pani Barbara Raczyńska kierownik SZOS poinformowała, że do obowiąku

organu prowadzącego jest zapewnienie transportu dla dzieci niepełnosprawnych do

plico*t i tj ośrodkiwKielcach. Na terenie naszej gminy jest 8 dzieci, }rtore jeŻdŻą

do Kielc iż dooaleszyc. Dotychczas uchwałąRady Gminy była określona stawka

ryczńdzienny 15 zł. W m_cu lutym 2 osoby ńożyĘ podania o zwiększenie ryczałtu

i nłtot za kilomeĘ sprawa ta była przedstawiana na sesji. W roku ubiegłym za

dojazd wypłacon o'ti.szs zł. lesli .noaa o gminy ościenne to Daleszyce przyjęły

stawkę Zroryoruądzenia 0,8358 ń za 1 km transport własny. ośrodek rownież

prredstawił swoja kalkulację na dowóz tj 2,2a zł za 1 km.

ban Wojt Gmin} nadmienii,-z. byty złizone dwa podaniaprzezrodziców z Radlina i

Krajna Zagórze tęmat ten był po-Śr*y na sesji, stawka 15 ń obowiąpywała do

końca roku szkolnego, terazchcielibyśmy przyjąć stawkę z kilomętra i gdybyśmy

przyjęli np.0,50 z\źau_rndla parri 
" 

iłaaiinu byłoby to 12 ń, mniej niż poprzednio, a

;*i; Krajna 3a zł,nalezy się zastanowić, jak tę sprawę zńatwtć.
pan stanisław cedro zaproponował przyjęcie stawki jak w rozporządzeniu tj. 0'8358

ń jakw Daleszycach, motlłł.uje tym, że rodzice łch dzieci się spo§kają sąto

miej scowości sąsiednie.
pan radny Emil Machul zgłaszawniosek formalny o przegłosowanie stawki 0,8358 zł

za 1 km.
Rada Gminy w głosowaniu 13 za jednogłośnie przyjęła stawkę 0,8358 zł,

projekt uchwały"w sprawie realizicji zadanlapolegającego na zapewnieniu transportu

i opreki nad dziećmi niepełnospra\ł/nymi w czasie przewozu na trasie dom - szkoła -
dorrt przedstawił pan Grzegorz Skiba.
Rada Gminy w gło.o**lu t: za ljedno$ośnie/ podjęła w/w uchwałę,

l]chwała Nr D(/7lDall w załączeniu.

Następnie pan Emil Machul poruszył sprawę doĘczącą zmiany obwodu Szkoły w

Radlńie - .noari o zmianę ź obwo-d,, Gimnaąum w Beczkowie, na Gimnazjum w

Gornie , chodzi o dowóz dzieci do Gimna"jum w Gornie w tym temacie bYli u niego

rodzice z Radlina mówiąc, że dzieciom tym nie przysfuguje dowóz, bo do Bęczkowa

dowoz był zapewniony Śą b 2 dziecr do klasy II Gimnazjum i dwoje do klasy III,



Jeśli chodzi o zmianę obwodu to temat nie podlega dyskusji decyzja sfuszna, teraz
chodzi Ęlko o sprawę dowozu, czy zgodnie z ustawąo systemie oświaty dzieci będą

dowozone , Zg}aszawniosęk formalny o zapewnienie dowozu dzięci.
Pani Barbara Raczyńska uwaza, ze decyzja a przeniesieniu obwodu była słuszna,

natomiast w sprawie dowozu dzieci były trzy mamy u pana Wojta w tej sprawie,

wnioskuje, by dla 4 dzieci sporządzić umowy na dojazd własny - zwrot kosztow
przejazdu, ale decyzj anńeży do Rady, do Beczkowa będzie dowozone 23 dzieci,
przetarg na dowóz jeszcze nie rozstrzygnięty.
ran woit nadmienił, ze to na wniosek radnego pana Machula został zmieniony

obwód, iodzice z Radlina nic o tym nie wiedzięli , trzebabyło znimi rozmawiaĆ

wcześniej, mieli zal i pretensje do niego jako wojta zatę zmianę, on sam nie widział
potrzeby zmiany, §m bardziej, ze dzieci juz chodziły do tej szkoĘ prz:ęz dwa lata,

imiana klasy w-ostatnim roku nie jest zasadna, ajeśli chodzi o przetarg na dowózjak
wspomniałapani Raczyńska jeszcze nie rozstrzygnięĘ, będziemy mądrzejsi Po jego

roisttzygnięóiu. ZapoznŃ z pismem od rodzica z Radlina skierowanym do Wojta w

sprawió Żmiany obwodu dla dzieci z Radlina - komentując to pismo stwierdził, że nte

igadzasię ze słowami które pani napisała bo zmiana obwodu to decyzja Rady na

wniosek radnego.
pan przewodniizący zgłosił wniosek o przegłosowanie w sprawie upowaznienia

Wojia do podjęcia czynności zwią,zanych zzabezpieczeniem dojazdu dzieci z
Radlina do Gimnazjum w Górnie .

Radni w głosowaniu 13 zaprzyjęli wniosek.

Ad.10. pan Wojt Gminy złożył informacj ę z dziŃalrrości w okresie międzysesyjnym i
tak jeśli chodzi o inwestycje to zakończorra remont drogi gminnej Krajno Parcele

Bęczkow, zostaŁaodębrana budowa kanalizacji m. Krajno Zagórze, był odbior

budynku oSP w Leszczynach - był juz przegląd technicany i stwierdzono brak

wentylacji, wina projektarrta, wykonawca zobowiązał się do jej wykonania do 28

sierpnia b.r., był takze odbior techniczny sali gimnastycznej w Cedzynie. JeŚli chodzi

o przetargi to w dniu 30 czerwcapodpisano umowę na karosację samochodu

snazackiógo dla OPS Gorno za kwotę 109.990, kosńy 50i50, zaciągnięto kredYt

długoterminowy na kwotę 7.5?1,.882 ńw BS Bodzentyn, wcześniej musiał zaciągnąĆ

meóyt * *yrokości 1 mln zł nawypłatę w5magrodzeń dla nauczycieli, Zostń
ogłoizony przetargna przebudowę pomieszczęń szkolnych w szkole w Bęczkowie
termin składania ofert do 17.08.2011. na przejęcie ściekow deszczowych przY

stadionie w Górnie - zapytanie ofertowe termin składania ofert do 18.08.201l,

przestawienie słupów linii energetycznej i wykonanie odwodnienia przy drodze

gminnej w Krajnie Parcele, wykonanie dokumentacji na rozbudowę i nadbudowę

budynku oSP w Gornie pod potrzeby społec.alo kulturalne termin podpisania umowy

12 sierpnia, dowóz uczniow do szkoł, wykonanie projektu na budowę drogi gminnej

Krajnoll Krajno Parcele lszczegółowa informacja w załączeńu/. Ponadto w tym

okósie wydai 30 zarządzeń. Jeśli chodzi o oczyszczalnię ściekow w Skorzeszycach

ze względu na dodatkowe uzgodnienia został przedłlżony termin do 30 /
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pńdziernika , wybrano dodatkowego wykonawcę do dokonania uzupełnienia

iaportu. Obiekty sportowe - firma LECH zobowiązała się do wałowania boiska w
GÓrnie, pazatrybunami będzie nobione boisko treningowe. Sprawa kontenęrów dla

mieszkńców ze starej szkoĘ w Radlinie musi być w tym roku zakończona. Odbyły
się zebrania wiejskie w Beczkowie i Cedzynie. Nadmienił takZe, ze musi byĆ

eksmisja z mieszkania pani z Goma sprowadza następne psy ltemat jńbyŁ poruszany

,ru popi".dniej sesji/ nie reaguj e na żadne zalecenia. Mamy uruchomione kąlielisko
,ra 

"aiewię, 
zatrudnieni sąratownicy od sfrony zachodniej zalewu, otrzymaliŚmY

dofinansowanie 5.000 ń od Gminy Masłow i 10.000 zŁ zLJrzęduMarszałkowskiego.
odbyĘ się konkursy na dyrektorow szkoł w sumie 7 koŃursow. Została podPisana

.r**u z Urzędem Marszałkowskim na projekt budowy chodnika w m. LeszczYnY od

kościoła do zakrętu na Mąchocice. W dniu 28.06 był na spotkaniu z Wojewodąw
remizie OSP w Gornie - jest to kontynuacja akcji ,,Kochaj zycie" prelekcja

przeznaczona dla kobiet do udziafu w badaniach profilaktycznych. W dniu 30

i"..*.. odbyły się Powiatowe Targi Pracy w Daleszycach, nasza gmina była

współorganizatorem tych targóW w ktorych wzifl.udział przewodniczący RadY

Gminy. W dniu 3 lipca dokonano uroczystego otwarcia nowej remizy OSP w

Leszczynach, w dniu 24 lipca odbyły się zawody strazackie i festyn na boisku w

Gornie z udziałem władz wojewodzkich. W dniu 4 wrzęśnia mamy spotkanie w

Nadleśnictwie Daleszyce w sprawie toczącego się postępowania administracYjnego o

uniewaznienie decyzji uwłaszczającej d.ogę gminnąRadlin Ogrodzenie, byĆ moze

trzębabędzie ja wykupić jeśli nie da się unieważńó decyzji.

W dniu 7 września będą w UG konsultacje dla mieszkńców w sprawie pozyskiwania

środkow z funduszy ernopejskich na otwarcie i prowadzenie działalnoŚci

gospodarczej, konsultacje będą prowadzić przedstawiciele z Urzędu
ńaizszńkowskiego. Nistępna sprawa to remonty domow nauczycielaPrócz Radlina

- nauczyciele składająpisma w sprawie remontów domów,

Ad.1 t i 12. W wolnych wnioskach i interpelacjach głos zabralt.

1. pan Jawor Krzysztof właściciel działki połozonej w Krajnie Zagórze zaP5Ąał

dlaczego ,upudŁudecyzja o wyłączeniu jego działki z terenów budowlanYch na

pop.".drriej sesji i czy mieszkŃcy mogą składać jeszcze wnioski do Planu,
czy plan jest juz uchwalony.
Pan Wóji stwierdził, żę dzińkapananigdy nie była budowlana, bo to był

, projekt planrr zagospodarowania.
pun C.".gorz Skiba stwierdzlł, żę w roku 2a07 było uchwalone studium, w
ktorym 

"ię 
bvŁy to tereny budowlane, natomiast plan zagospodarowania

uchylono, *.rri byó zebranie wiejskie ponieważ pozostali mieszkańcy nic w

tym temacie nie wiedzieli.
2, pan Marian Sztufik sohys zlłajnaZagórze podziękowaŁ za dostarczonY

kamień /4 samochody/, z$aszaprzestawienie 2 słupów energetycznych, jak

również wydhrżenie kursów busa bo pan Filipczak nie zgadza się na zajazd,

źomowanie istniejącej wiaty przystaŃowej bo jest bndzo znlszczona,



3. Pan Jan Zie\oŃa wiceprzewodni czący Rady Gminy poruszl sprawę

dewastacjiprzezmłodzież boiska przy szkole w Skorzeszycach, pani dyrektor

wystosowała pismo w tej sprawie, prosi o zamontowanie monitoringu.

Następna sprawę jaka poruszył to spra\rya pana Krzysiek ze Skorzeszyc
stwierdził , żenależy skończyć z pismami, bo on oczekuje wykonarria

odwodnienia. Zgłaszatakżeustawienie tablicy informacyjnej przy posesji pani

sołtys.

Ad.13. po wyczerpaniu się wszystkich puŃtów porządku obrad sesji pan Grzegorz
Skiba przewodni Crą"y Rady Gminy zamknął obrady dziewiątej sesji RadY GminY.

Na tym protokoł zakończono i podpisano.
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